
GLASBENA ŠOLA NA NOVI POTI

Glasbena šola ,,Franc Šturm" obsega območje občin Be-
žigrad in Šiška. Lani je imela 1258 gojencev in 77 glasbenih
pedagogov. Na tej največji glasbeni šoli v Sloveniji se gojenci
učijo igranja na harmoniko, klavir, violino, pihala, trobila,
tolkala, kitaro, dalje solopetje, ritmiko itd. - Lani je priredila
šola 84 koncertnih in mešanih javnih nastopov, trikrat so
njeni gojenci gostovali v oddaljenejših krajih (tudi v Trstu),
devetnajstkrot pa so lani tudi snemali na RTV Ljubljana.

Ob koncu lanskega šolske-
ga leta je prevzel vodstvo na-
še glasbene šole znani glas-
beni pedagog Janez Bitenc.
Zaprosili smo ga za kratek
razgovor:

- Kakšen je namen vaše
glasbene šole?

Iz svojih gojencev ne name-
ravamo narediti glasbenih pro-
fesionalcev. Predvsem nam gre
za to, da bi v naših pionirjih
in mladincih vzbudili in razvi-
jali sposobnosti za globja
glasbena doživetja in večjo
glasbeno zavest, ki je brez
dvoma potrebna tudi sodob-
nemu človeku.

- Katere spremembe predvi-
devate v delu vaše šole?

Predvsem želimo tesnejšo
povezavo z osnovnimi šolami.
Zaradi tega bomo pogosteje
nastopali na teh šolah. Usta-
novili bomo tudi več pevskih
zborov in organizirali semi-
narje za prosvetni kader niž-
jih razredov osnovne šole.

- Iz katerih družbenih slo-
jev imate največ gojencev?

Dve tretjini naših gojencev
sta iz družin nameščencev, za-

to bomo v prihodnje poizku-
šali pritegniti k naši glasbeni
vzgoji čim več delavske in
kmečke mladine.

- Kakšen je gmotni položaj
šole?

Zaradi razumevanja občin-
skih skupščin Bežigrad in Šiš-
ka naša šola letos nima gmot-
nih težav. Prav zaradi tega
bomo lahko svoje delo kva-
litetno poglabljali in ga ši-
rili ob ugodnem občutku za-
dovoljstva zaradi razumeva-
nja naših potreb.

- Torej je vaša šola edina,
ki nima nobenih gmotnih te-
žav?

To pa zopet ne drži. Težav
nam ostane še precej. Naj
omenim samo najpomembnej-
šo: naši šolski prostori v Sp.
Šiški so majhni, zlasti pa vlaž-
ni in zaradi tega neprimerni.


